
Zápis z jednání školské rady konané dne 23. 1. 2023 

Členové školské rady: 

Zástupci za pedagogický sbor ZŠ Satalice (volba členů za pedagogický sbor 18.1.2023) 

• Ing. Alžběta Oborná  

• Mgr. Jarmila Křížková  

• Mgr. Markéta Streichsbierová  

Zástupci za Městskou část Praha–Satalice (nově jmenovala starostka MČ 01/2023) 

• Ing., Mgr. Šárka Čepelková 

• Ing. Věra Písaříková  

• Tomáš Maršál, DiS. - omluven 

Zástupci za rodiče žáků ZŠ Satalice:  

• Ing. Jiří Fiala, LL.M. - omluven 

• Ing. Tereza Podzimková  

• Ing. Milada Klubalová, Ph.D.  

Hosté jednání školské rady: 

• Ing. Daniela Vočadlová, ředitelka školy 

• Mgr. Markéta Musilová, výchovná poradkyně a školní metodik prevence 

__________________________________________________________________________________ 

1. Představení nových členů školské rady 

Jako nová členka školské rady se představila Ing., Mgr. Šárka Čepelková (zástupce městské části). Dále 

proběhlo krátké představení ostatních členů školské rady. 

 

2. Volba předsedy školské rady 

Předsedou školské rady byl jednohlasně zvolen Ing. Jiří Fiala, LL.M. 

 

3. Komentář ředitelky Ing. Daniely Vočadlové školy k aktuální situaci ve škole 

Ředitelka školy popsala aktuální situaci v škole, kdy zdůraznila, že první pololetí roku 2022/ 2023 mělo 

standardní průběh. V porovnání s loňským školním rokem nebyla svolána žádná mimořádná 

pedagogická rada, nebyla udělena ředitelská důtka ani řešen zásadní kázeňský přestupek.  

Ředitelka školy dále poukázala na slabou docházku u některých žáků a po naplnění stanovila pro takové 

žáky povinnost komisionálního přezkoušení. 

Ředitelka školy dále popsala individuální přístup ve vzdělávání k žákům dlouhodobě nemocným. 

V souvislosti se zdravotním stavem žáků také sdělila, že dochází k situacím, kdy jsou do školy rodiči 

posíláni viditelně nemocní žáci.  

Na dotaz Ing., Mgr. Šárky Čepelkové ohledně angažování školního psychologa na škole bylo 

odpovězeno, že na I. stupni jeho kompetence zastupují paní učitelky třídní, na II. stupni působí metodik 

prevence.  



Zástupce rodičů, Ing. Milada Klubalová, poukázala na hodnocení docházky v rámci předmětu tělesná 

výchova na II. stupni. 

 

4. Realizované akce školy 

Lyžařský výcvik – i přes onemocnění většího počtu žáků střevní virózou hodnotila ředitelka školy akci 

jako úspěšnou. Negativní zpětná vazba některých rodičů vycházela ze subjektivního pohledu na situaci. 

Převažující zpětná vazba od pedagogů, žáků i ostatních rodičů zpětně potvrdila úspěšnost této akce. 

 

5. Nadcházející akce školy 

• Archivace a skartace – proběhne v lednu 2023. 

• Dějepisná exkurze do Lidic – pro žáky z 8. a 9. ročníků školy. 

• Venkovní učebna – realizace na jaře 2023, aktuálně ve výrobě základní díly. 

 

6. Školní vzdělávací program 

Mgr. Markéta Musilová představila revizi ŠVP pro aktuální školní rok. V souvislosti se změnami, které 

se nejvíce týkají předmětu informatika a svět práce v 9. ročníku, resp. nově předmětu informační a 

komunikační technologie, došlo též k novému vybavení počítačové učebny. V následujících dnech 

budou doručeny nové žákovské židle. 

Opravená verze ŠVP bude v tištěné verzi dostupná v kanceláři školy a na recepci, dále v elektronické 

verzi na webových stránkách školy. 

Od druhého pololetí budou probíhat schůzky vyučujících v souvislosti s následující opravou 

vzdělávacího programu, přičemž cílem je zahrnout výsledky připravované reformy školství a také více 

individualizovat jednotlivé výstupy předmětů. Cílem změn je zakomponovat vizi školy do běžného 

školního života. 

 

 Zapsala: Mgr. Markéta Streichsbierová 

 


